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Vragen van het statenlid J. van de Velde (SGP) ingevolge artikel 44 reglement van orde

 
AANHANGSEL 

tot de notulen van de provinciale staten van Zeeland 2020 nummer: 89 

Vragen ingevolge artikel 44 van het reglement van orde inzake Afbreken werkbezoek 
minister Schouten: 

 Vragen aan gedeputeerde staten  Antwoorden van gedeputeerde staten 
 (ingekomen 9 juli 2020   

1.  Was het College van Gedeputeerde 
Staten betrokken bij de organisatie 
van het werkbezoek 
van minister Schouten op 8 juli? 
 

1.  Nee 

2.  Is er overleg geweest met de provin-
cie over het afbreken van het werk-
bezoek van de 
minister? 
 

2.  Nee 

3.  Welk advies heeft de politie gegeven 
en welke redenen lagen hier ten 
grondslag aan? 

3.  Voor zover wij hebben kunnen nagaan, 
is er vanuit de politie -districtseenheid 
Zeeland- contact geweest met het minis-
terie van LNV, waarbij door de politie in-
formatie is gedeeld ten aanzien van de 
situatie in Kamperland. Hoe de afweging 
tot stand is gekomen om het werkbe-
zoek af te breken is ons niet bekend. 
 

4.  Wie heeft de beslissing tot het afbre-
ken van het werkbezoek daadwerke-
lijk genomen? 
 

4.  Zie het antwoord op vraag 3. 
 

5.  Bent u het met de SGP-fractie eens 
dat in gevoelige (politieke) discussies 
het belangrijk is dat 
overheden en overheidsdiensten fei-
ten goed communiceren en het de 
taak is om goed om te 
gaan met de context ter plaatse? 
 

5.  Ja, dat zijn wij met u eens. Wij zijn ech-
ter niet betrokken geweest en kunnen 
hierover dus niet oordelen. 

6.  Is er aan hoor en wederhoor gedaan 
(bij o.a. de betreffende boeren) 
waarop een dergelijk 
zwaar besluit door de minister is ge-
nomen? 

6.  Dat is ons niet bekend. Zoals wij bij het 
antwoord op de vragen 1 en 2 hebben 
aangegeven was de provincie niet be-
trokken bij de organisatie, noch bij het 
annuleren van het werkbezoek van de 
minister. 
 

7.  Is het juist dat er ter plaatse één poli-
tievoertuig stond, ongeveer 10-15 
tractoren die geen 
verkeer blokkeerden en dat er een 
gezellige sfeer was waarbij alle re-
gels werden opgevolgd? 

7.  Uit de informatie die wij van de politie 
hebben ontvangen, bleek dat de politie 
ter plaatse een groep van ongeveer 40 
personen aantrof met daarbij ongeveer 
10 landbouwvoertuigen en 10 auto’s. De 
weg werd niet geblokkeerd. Omdat er 
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Indien dat niet het geval was, wat 
was dan een juiste situatieschets? 

geen provinciale betrokkenheid was 
kunnen wij geen oordeel geven over de 
sfeer. 
 

8.  Is het college van Gedeputeerde Sta-
ten bereid om minister Schouten als-
nog op een goede 
wijze in contact te brengen met de 
Zeeuwse boeren die aanwezig wa-
ren? 
 

8.  Ja, wij zijn van harte bereid om minister 
Schouten te verwelkomen en de 
Zeeuwse problematiek én de Zeeuwse 
aanpak met haar te bespreken. Wij heb-
ben begrepen dat er inmiddels contact is 
geweest tussen de organisatie en het 
ministerie van LNV. 
 

9.  Wanneer vindt het werkbezoek op-
nieuw plaats aangezien de zoetwa-
terproblematiek in 
Zeeland een belangrijk probleem is 
dat goed aangepakt dient te worden? 

9.  Het bezoek was georganiseerd door de 
ZLTO in overleg met de minister. Zoals 
bij antwoord 1 aangegeven was de pro-
vincie hier niet bij betrokken. Wij weten 
niet of en wanneer er een nieuw werk-
bezoek plaats vindt.  
Wel is inmiddels minister van Nieuwen-
huizen op werkbezoek geweest, waar 
de provincie wel bij betrokken was en 
welke volledig in het teken stond van 
zoet water en droogte. 

 
 
 
 
 
 
 
Namens de fractie van SGP:  
 
 
J. van de Velde 

 
MIDDELBURG, 1 september 2020 
 
Gedeputeerde Staten, 
 
Drs. J.M.M. Polman 
A.W. Smit 
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